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Porada 12. 10. 2022 
zápis 

 
 

- Byla schválena Výroční zpráva. 
- Zapomněli jsme na zahájení roku v některé restauraci. 

o 14. 11. v 18 Turistické známky 
- Peníze 

o Mám pocit, že mě neberete vážně 
o JE KRIZE!!! Budeme moooc rádi, když zaplatíme energie. 
o Zkrátka, dokud nebudou šablony, nekoupíme nic. 
o Berte to tako – ona se nám ta škola taky dokáže velmi snadno rozpadnout. A pak přijdeme o 

práci úplně všichni. Buďme rádi, že máme kde pracovat. 
- Šablony 

o Máme rozvahu, na žádosti pracuji, příští týden ji podám. Kdy nám bude schválená, kdy nám 
přijdou peníze, netuším, není to v našich silách ovlivnit. 

o Ve vašich přihláškách jsem musel škrtat – byli jsme o milion nad naším limitem. 
o Pořád platí, že kdo se nezapojí, nic škole nepřináší, a tím pádem si nic nekoupí ani nikam 

nepojede.  
o Uděláme si mimořádnou poradu k šablonám 

 31. 10. 2022 9 – 11:30 
- Portfolio 

o Na portfoliu pracujte. Nebudu chtít žádný výstup, nebudu vás kontrolovat, je to na vás. Ale … 
o V dubnu květnu si vás pozvu na rozvojový rozhovor a při té příležitosti budu portfolio chtít 

vidět – především jeho konec, plán profesního rozvoje. 
- Počet dětí – zahajovací výkaz 

o Už máme stop stav – musíme respektovat kapacitu školy i během roku (na rozdíl od dnes už 
zrušeného limitu MSK z roku 2009) 

o Nezapomeňte na přijímací protokoly těch, které jsme přijali v září – 3 podpisy – termín ihned!!! 
- Rekonstrukce školy 

o V tuto chvíli, kdy se houpe trh s energiemi a s cenami všeho, nezaručí nikdo nic. Na otázku, kdy 
se bude asi rekonstruovat, všichni mlží, protože sami nic neví. 

o Jaká je situace: 
 Stále není podepsaná darovací smlouva, takže se s námi nikdo nebaví. Je to zabrzděné 

na katastru – špatně tam zapsali zrušení zástavy Puciů. Což je k vzteku -> není ještě 
dořešený katastr nemovitostí a není tím pádem podepsaná darovací smlouva. Prošvihli 
jsme tudíž tvorbu rozpočtu MSK na 2023 a nepočítá se s námi. Můžeme ale doufat ve 
vstřícnost odboru školství, že nás nějak posune. 

o Jsou tu dva scénáře – 2023 projekt, 2024 rekonstrukce, nebo všechno o rok či dva posunuté. 
o Máme na MSK náš požadavek rekonstrukce podán, vědí o nás, ale nikdo zatím nic nerozhodl. 
o POZOR!!! Začali jsme se ale bavit i o vybavení. 

 Mám pro vás úkol, který nesnese odkladu: 
 Do konce října 2022 se každý rozhlédne po své učebně a udělá seznam MOVITÝCH věcí 

(skříň, stůl, židle, interaktivní televize, světla, hrnčířský kruh …), které by chtěl ve své 
nové třídě mít. 

 Musí se ale vycházet z toho, jak bude vypadat naše škola po rekonstrukci – ne z toho, 
jak vypadá teď. 
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 Studii pošlu do mailu. 
 Každý mi do konce října pošle seznam, co chce koupit. 
 Aby se vám to dobře dělalo, nachystal jsem vám soubor, do něhož mi to napíšete. 

 Je v zaheslované sekci na našich stránkách  

 Klidně tam přidávejte řádky. 

 Nemyslete jenom na sebe, zkuste se zamyslet i nad tím, že za dvacet let vás 
někdo nahradí – co bude asi potřebovat on? 

 Nemusíte být skromní, zapište tam úplně všechno – zatím si jenom rovnáme 
myšlenky. Snažíme se stát moderní školou 21. století. 

- Kombinované vzdělávání 
o Projekt běží, nic se nezměnilo. 
o Rád bych, aby neprobíhala jenom plovoucí varianta. To je sice nejpohodlnější, ale ověřování 

KV to moc nepřinese. 
o Zajistěte souhlasy!!! 

- Bude zase kolečko hospitací 
o Každý si mě zase pozvěte. 
o Pozvěte si mě na kohokoli, na cokoli, vždy nejmíň 14 dní předem. 
o V zaheslované části našich stránek je výrazně zjednodušený a aktualizovaný vzor hospitačního 

protokolu. 
 Stáhněte si ho, rozmyslete si  

 cíl hodiny, osnovy, které plníte, výchovné a vzdělávací strategie ze ŠVP, které 
v hodině budete řešit, náplň hodiny 

 protokol vyplňte NA POČÍTAČI v bodě 1 a pošlete mi ho mailem, abych do něj mohl 
vpisovat. 

 Já pak přijdu v domluvený čas, protokol si vezmu s sebou, doplním ho o bod 2. – moje 
postřehy a zase ho vám dám k připomínkám. 

 Pak ho oba podepíšeme a založíme. 
o Podle klíče: 

 

Brulíková Jaroslava listopad 

Witassková Vanda listopad 

Cvrk Karel listopad 

Hradilová Eva listopad 

Jablončíková Silvie prosinec 

Janoušková Lenka prosinec 

Kohoutková Martina prosinec 

Kučera Jan leden 

Lupečková Šárka leden 

Mácová Martina leden 
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Sedláčková Jana únor 

Rusinská Barbora přijdu se podívat daleko dřív 

Pánková Kamila únor 

Továrková Adéla přijdu se podívat daleko dřív 

   

 
- Informace sdružení MÚZA – průběžně vám je přeposílám, do aktivit vás ale netlačím, nechávám to na 

vašem uvážení. 
o Říjen 2022 

 MÚZY Ilji Hurníka 

 Jeanetta Fajglová 

 2 dny - 15. a 16. 10. v ZUŠ Ostrava Zábřeh 

 Soutěž 
o 11. 5. bude koncert filharmonie se sólisty (děti ze ZUŠ) ve Vesmíru - můžeme velmi šikovné 

děti přihlásit, bude konkurz. 
o 28. 5. je v Gongu koncert "Jarek a děti" (= Nohavica). Mohou hrát i učitelé, budou 

dohromady se členy filharmonie. Budou party ke stažení. 
 Pavla Kovalová se zeptá, které děcko chceme přihlásit. Pak se zeptá, kdo z učitelů chce 

hrát. Zbytek doplníme z filharmonie. 
 Bude se zkoušet 26., 27., 28. 5. dopoledne 

o Výstava VO v Domě umění v Ostravě 
 Koncert učitelů bude 8. 6. v ZUŠ Moravská Ostrava 

o Vivat musica! 
 13. 6. 
 Organizuje Marta Scholzová 
 V Opavě 
 Brahms, Corelli, Prokofjev, Čajkovskij 
 Vítězové soutěží MŠMT 

- Z porady ředitelů 
o Kontrolu ČŠI lze očekávat na podzim. 

- Co máme připravené za akce? 
o Bude Festival Petra Bazaly 

 Je to super, velká pochvala, moc se těším. 
 Pozvánku bych rád dostal do paní Hradilové, a ne od Šárky Richterové. 

o Advent na náměstí 
 K tomu bude 20. 10. schůzka, zúčastní se ho Lenka Janoušková a dá nám vědět, co se 

domluvilo. 
 Betlém, LDO, koncerty předtočit? 
 Bude společný plakát 

 Do 3. 11. poslat Lence Janouškové, co kdo připraví, na plakát to dá Eva 
Kudláková. 

o 24. 11. Magický klavír 
o 24. 10. soustředění LDO 
o 25. 11. poslední Fimfárum LDO pro školy 
o 1. – 2. 4. 2023 krajská přehlídka LDO 
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o 5. 11. MenArt 
- Propagace sboru 

o Můžou do něj klidně i děti z jiných oborů než z hudebního. 
o Domluvím konkurz, dám vědět Martině Kohoutkové, ona udělá plakát a pošle, aby ho každý 

mohl dát svým žákům. 
- Plánuje se nikoli okresní, ale hned krajská přehlídka kytar (organizuje ji Jiří Meca). 
- Kdo pojede do Bruntálu 22. 10. na školení formativního hodnocen? 

o Janoušková, Taufer, Witassková, Brulíková 
o Sraz 9:30 před školou 
o Bude to 10 – 14 bez pauzy na oběd (chce to svačinu s sebou). 

- Přístupy do O365  
o Zatím nejsou hotové, do včerejška se ještě tvořil seznam žáků. 
o Až to bude hotové, dám mailem vědět. 
o Vy pak pro jistotu vytvořte týmy a naučte děti s tím dělat. 

 Má to souvislost i s kombinovanou výukou. 
- Vnutil jsem se přednostně (jsme jediná ZUŠ) do zajištění kybernetické bezpečnosti – budeme 

zálohovat data. 
o Zkusím, jestli bychom nemohli zálohovat data nás všech, nikoli jenom z kanceláře. 

- Nezapomenout na programy podpory 
o Rýmařov, Břidličná 

- Téma celoškolního projektu -> Život na zámku – doplnění zámeckého projektu Svět Harrachů 
- Úpravy ŠVP 

o Oživit CLIL? Máme to v ŠVP 
o Kapitolu Hodnocení -> distanční výuka 

 Máme spoustu času – do 15. 12. 2021 mi každý pošle návrhy. 
o Čeká nás aktualizace VVS – to jsem ale chtěl dělat na výjezdním zasedání o podzimních 

prázdninách, to jsme zrušili 
 Neplánujte si nic na pololetní prázdniny, protože ty určitě využijeme k práci buď 

v Rýmařově, nebo na nějakém výjezdu. 
- Příští porady 

o 14. 11. v Turistických známkách (posezení) 
o 31. 10. 2022 od 9 hodin – šablony 
o Pravidelná porada 4. 1. 2023 od 9 hodin 
o 3. 2. 2023 (pololetní prázdniny) – ŠVP 
o Bude-li potřeba, svolám poradu mimořádnou – klidně online, bude-li to třeba. 


